
 Číslo materiálu :4/07 

Komise: Komise sportovní 

Datum :   18.3.2015 

Přítomni: 

 

 

Host: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

J. Třískala, J. Králik, J. Kukla, R. Hanuš, Z. Hadrovský, K. Fialová, K. Ptáček, I. 

Šanc, V. Šnajdr, M. Hruška, P. Němec, M. Lhoťan, D. Cafourek, T. Gryč, A. Salák,  

Z. Jirásek, L. Tvrdík, T. Pilc 

Ing. J. Viktora – místostarosta, J. Salák 

J. Němeček, L. Průcha, I. Mrázková, T. Morawski, J. Šedivá Krulišová, D. Hlavinka, 

M. Procházka, J. Ďoubal 

I. Sova, D. Jelínek, J. Macháček 

 

Člen RM: 

 

Z. Hadrovský, Ing. J.Kukla, Ing. T. Pilc 

Příští jednání: 29. 04. 2015   

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis sportovní komise ze dne 18.3.2015 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1. Statut Komise tělovýchovy a sportu – p. předseda Třískala seznámil členy SK s nově 

vypracovaným statutem sportovní komise. Po té následovala diskuse, ze které vzešlo několik návrhů 

na drobné úpravy. Členové na závěr diskuse odhlasovali, že na základě připomínek bude statut 

přepracován do konečné podoby.  

 

2. Volba místopředsedy – p. Třískala podal návrh na zvolení místopředsedy sportovní komise s tím, 

že by to měl být především člen RM. Navržen byl Ing. Jiří Kukla, následovalo hlasování, pro bylo 17 

členů, 1 člen se zdržel hlasování. Místopředsedou sportovní komise byl zvolen pan Ing. Jiří Kukla. 

 

3. Dotazník – registrovaní žáci – jako podklad pro stanovení finančního příspěvku na registrované 

žáky budou opět dotazníky. Důsledkem tohoto systému by se mělo docílit jednotnosti a především 

transparentnosti. Pan Třískala vyzval členy komise, aby se k dotazníku vyjádřili a podali vlastní 

návrhy.  

Paní Fialová navrhla, aby nedocházelo ke zkreslování údajů týkajících se číselných statistik, je 

potřebná kontrola na přehledy vyžádané od ČSTV. Tyto údaje by zajistil pan Ptáček. 

Celková částka na registrované žáky pro rok 2015 činí 850 000,- Kč. Z této částky by mělo být před 

samotným rozdělováním mezi sportovní kluby vyčleněno 100 000,- Kč. Tento objem prostředků by 

sloužil jako fond na vzdělávání a podporu trenérů. Finanční prostředky by z této položky byly 

čerpány na základě předložených faktur za vzdělávání. trenérů. 

Členy komise by zajímala skutečnost, jak je nakládáno s prostředky získanými z výtěžku z loterií a 

z výherních automatů. 

Úkol: zprávu do příští komise připraví p. Krulišová. 

 

4. Koncepce sportovní komise – p. Třískala –  

a) financování sportu v Kutné Hoře = nová koncepce – rozdělení dle objemu sportující 

mládeže –  termín září 2015. 

b) podpora vzdělávání trenérů v Kutné Hoře – připravit pro rozdělování financí na 

registrovanou mládež 2016 (II.pilíř) 

c) fond pro sociálně slabé děti - připravit pro rozdělování financí na registrovanou 



mládež 2016 (III.pilíř) 

d) hodnocení grantů – příprava systému hodnocení grantů – září 2015 

e) resort sportu – samostatný referent pro správu organizací zajišťující sportoviště v KH - 

2016 

f) koncepce dotací na sportoviště v Kutné Hoře + fond oprav na sportoviště – 2017 

g) hala v Kutné Hoře - ihned 

 

5. Podpora výuky sportu – p. Šanc nastínil možnost podpory výuky a sportu na školách s cílem 

dosažení vyšší úrovně a následného začlenění do národní struktury. P. Ptáček – zřízení oficiální 

sportovní školy není jednoduchá záležitost, která vyžaduje zajištění odborných trenérů, úpravy 

rozvrhu apod. Na ZŠ TGM Kutná Hora mají toto ošetřeno alespoň tak, že v rámci školního 

vzdělávacího programu je pro výuku TV vyčleněno 4-5 vyučovacích hodin. 

p. Hadrovský informoval, že sportovní středisko mládeže v Kolíně získává od svazu 20tis./měs. Při 

vysokých materiálních nárocích a nárocích na trenéry je celý systém neefektivní. 

 

Úkol: p. Hanuš, p. Šanc – zmapují situaci, zda by bylo možné podporu výuky a sportu na 

školách zrealizovat. 

 

p. Hruška –  návrh na větší využití zimního stadionu 

 

6. Sportovní hala – na diskuzi týkající se zřízení nové víceúčelové sportovní haly byl přizván pan 

místostarosta Ing. Viktora, který se účastnil v této souvislosti  jednání na Krajském úřadu v Praze. 

Informoval, že dřívější projekt víceúčelové haly je nepoužitelný, pozemek na výstavbu haly – 

převažuje názor „Klimeška“. Víceúčelová hala by měla sloužit i na pořádání kulturních akcí. 

p. Třískala důležité je zpracovat podklady, tzn. na základě požadavků sportovních klubů zjistit 

potřebné rozměry, vypracovat sumář a navrhnout podobu haly.  

Úkol: p. Třískala - Tabulka požadavků sportovních oddílů 

Zajímavý projekt má sportovní hala v Mladé Boleslavi, v Praze Chodově (v loňském roce proběhla 

kolaudace) nebo oblouk – Břve u Prahy. 

p. Šnajdr – z veřejně dostupných zdrojů je na dotační program v oblasti sportu z titulu kraje špatná 

prognóza. 

 

7. Diskuse – p. Fialová – rodiče apelují na skutečnost, že v Kutné Hoře chybí možnost sportování pro 

ostatní děti. Zmínila možnost uspořádání akce „Sportuj s námi“, kde by si děti vyzkoušely více druhů 

sportů. 

Za tímto účelem p. Ďoubal (Club Deportivo) pořádá akci „Festival halových sportů“, která bude trvat 

celý týden a nabídne mimo jiné i prostor pro veřejnost, a to konkrétně ve futsalu, házené a florbalu.  

 

J. Salák – host – seznámil členy komise s možností uspořádání besedy s panem PhDr. Marianem 

Jelínkem na téma mentální koučink. Marian Jelínek byl dlouholetý hokejový trenér, sportovní kouč, 

manažer, dlouholetý osobní kouč Jaromíra Jágra. Již více než 25 let se zabývá sportovní psychologií 

a mentálním koučinkem. Přednáší špičkovým sportovním klubům a asociacím, individuálně 

spolupracuje s top vrcholovými sportovci. 

 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise proběhne 29.4.2015 v 17.00 hodin v Rytířském sále. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 



 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil : Jan Třískala 

Datum: 23.3.2015 

 

 


